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ZAPISNIK 

sa 10.sjednice Školskog odbora Osnovne škole „Đuro Ester“ Koprivnica održane 18.1.2018. godine u 

uredu ravnateljice s početkom u 13,00 sati. 

Prisutni: 1. Mihael Kivač, prof. predsjednik Školskog odbora, 
                2. Anica Desnica, zamjenica predsjednika Školskog odbora, 
                3. Saša Špoljarić, dipl. kat. član Školskog odbora, 
                4. Maja Raščanec, član Školskog odbora. 
 
Odsutni: Ana-Marija Bobovčan, Emina Klasić Dolenec, Spomenka Nemec – opravdano. 

Sjednici prisustvuje mr. Sanja Prelogović ravnateljica škole. 

Od sedam članova Školskog odbora sjednici prisustvuju četiri člana što je natpolovična većina. Budući 

da postoji kvorum za odlučivanje predsjednik Školskog odbora Mihael Kivač, prof. otvorio je sjednicu, 

pozdravio prisutne i pročitao dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 

DNEVNI RED: 
 
 

1. Verifikacija zapisnika sa  9. sjednice Školskog odbora, 
2. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje pomoćnika/ice u nastavi na određeno 

nepuno radno vrijeme,  
3. Razno 

 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 9. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi pa j jednoglasno usvojen i verificiran. 

Točka 2.  

Budući da je Dejan Čokonaj koji je radio na mjestu pomoćnika u nastavi zatražio raskid ugovora o 

radu s danom 17.1.2018. godine objavljen je javni poziv za zapošljavanje pomoćnika/ice na nastavi. 

Javni poziv objavljen je na web stranici Hrvatskog zavoda zapošljavanje i škole u vremenu od 5. do 

12.1.2018. godine. Na javni poziv za zapošljavanje pomoćnika/ice u nastavi na određeno nepuno 

radno vrijeme, do kraja školske godine, primljena je 21 ponuda od kojih 12 ponuda nije bilo potpuno. 

 

Povjerenstvo u sastavu Dijana Lukačić prof. soc. ped., mr.sc. Jasn Relja pedagoginja škole i 

Renata Glavica psihologinja škole provele su intervjue s kandidatima koji su ispunjavali uvjeti 

izjavnog poziva i poslali potpune ponude. 

Nakon intervjua predložile su ravnateljici da se za zapošljavanje predloži kandidat Denis 

Hanžek iz Koprivnice sa završenom gimnazijom, radnim iskustvom na mjestu pomoćnika u 

nastavi i završenim tečajem za pomoćnika u nastavi. 

Ravnateljica je predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje 

Denisa Hanžeka na određeno nepuno radno vrijeme na mjestu pomoćnika u nastavi.  

Školski odbor jednoglasno je donio prethodnu suglasnost na prijedlog ravnateljice za 

zapošljavanje Denisa Hanžeka na određeno nepuno radno vrijeme na mjestu pomoćnika u 

nastavi. 
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Točka 3. 

Ravnateljica j obavijestila Školski odbor o aktivnostima u školi od početka II. polugodišta, a to 

su edukacije učitelja vezane u e-Školu na kojima sada konkretno uče kako raditi s učenicima u 

razredu preko pametne ploče, laptopa, tableta.  

8.-mi razredi bili su dva dan u Vukovaru u organizaciji našeg Ministarstva i Ministarstva 

branitelja.  

U PŠ Vinici bio je gradonačelnik sa zamjenicama gradonačelnika po pitanju mogućnosti 

obnove postojećeg stana i preinake u npr. kuhinju ili sportsku dvoranu što bi mogli koristiti i 

mi i vrtić. U vezi s time struka treba dati odgovor. 

 

Sjednica je završila u 13,30 sati.  

 

 

Zapisničar:                                                                                      Predsjednik Školskog odbora: 

Marina Kozjak                                                                                Mihael Kivač, prof. 

 


